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پیش بینی مهم درباره آینده فوتبال 

اسکوچیچ فقط تا ۸ شهریور سرمربی تیم ملی است 

تاجرئیسمیشودوکیروشرامیآورد

 عبدا... روا در خبرورزشی: 
 از اول اگر موقعیت بازیگری 
داشتم، اصلاً مجری نمی شدم

ساخت و اجرای 
ویدئوچک فقط در 
ورزش ممکن است 

 پول سینما از اجرا و رسانه 
خیلی بهتــر است 

سپهرزاد:
فرصتسوزینکنيد
نقطهخطرناکیاست

اولتيماتومرونالدو
بهمنچستر:قيمت
منراتعيينکنيد
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جام خیریه انگلیس ۲۰۲۲

 لیورپول-   منچسترسیتی
 آغازی بر یک دوئل

خبر خوب برای گل محمدی

 ترابـی به هفته اول 
لیگ می رسد

ساپینتو به دراگان: درهای 
 تمرین استقلال همیشه 

به روی شما باز است 

 با استقلالی ها 
در اردوی آنکــارا

باید حداقل ۶ بازي به 
ساپینتو فرصت داد

نامجومطلق: در اوج بي پولي 
قهرمان آسیا شدیم 

جادوگر با گلزنی جواب 
سرمربی بایرن را داد

 ماجرای جالب 
فلیکس ماگات و علی کریمی

 به اسکوچیـچ بگویید 
سیاه شدم  و اشتباه کردم!

پشیمانی یک ملی پوش

رکورد نظر سنجی سایت 
خبرورزشی  شکست

دلیل درگیري مطهري و الهامي چه بود؟
زد و خورد 2 سرمربي در تركيه!

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

چرااسکوچیچجوابطارمیرانداد؟
حالا که آب ها از آسیاب افتاده و اسکوچیچ در تیم ملی ابقا شده، چقدر خوب 
است که یک بار دیگر حرف های مهدی طارمی را گوش کند و اگر بخشی از 
این حرف ها درســت بود، به آن ترتیب اثر بدهد. اینکه طارمی نباید خود را 
تافته جدابافته بداند و اینکه باید شأن سرمربی تیم ملی را حفظ کند، همه 
حرف های درستی است ولی مسئله اصلی درست بودن بسیاری از حرف های 
مهدی اســت. مثلًا او گفته بود چرا این همه بازیکن باید به تیم ملی دعوت 
شــوند که حرف صددرصد درستی بود چون این طوری بیش از هر چیزی 
شأن پیراهن تیم ملی زیر سؤال می رود. طارمی به شب نشینی ملی پوشان 
در اردو اشاره کرده بود که این مسئله را هم هیچ کس تکذیب نکرد؛ از خود 
اسکوچیچ و استیلی گرفته تا فدراسیونی ها که خودشان هم خوب می دانند 
طارمی درست می گوید. حالا اصلاً کاری به مسائل فنی و کاریزمای اسکوچیچ 
و... نداریم. کسانی که می گویند او در حد جام جهانی نیست، قدردان زحمات 
و نتایج این مربی در دور مقدماتی هستند و این طور نیست که اصلاً اسکوچیچ 
را قبول نداشته باشند اما می گویند او باید قاطعیت بیشتری داشته باشد و 
تبدیل به مربی بهتری شود. چقدر خوب است سرمربی کروات تیم ملی در 
خلوت یک بار دیگر حرف های طارمی را گوش کند. به هر حال او در همین 
تیم ملی، پرسپولیس، ریوآوه، پورتو و... با مربیان خارجی زیادی کار کرده و 
تبدیل به بازیکنی پخته شده است. پس با توجه به موقعیت خوبی که در تیم 
ملی دارد، بی دلیل دنبال دردســر نمی گردد و هــر حرفی را نمی زند. اگر 
حرف های مهدی در مورد دعوت حدود ۵۰ بازیکن به اردوهای تیم ملی غلط 
بود که طبعاً اسکوچیچ باید واکنش نشان می داد و از خودش دفاع می کرد 
اما او حتی ترسید در رسانه ها علیه طارمی موضع بگیرد و فقط یکسری مسائل 
را در جلسه با اعضای هیئت رئیسه مطرح کرد که آنها را هم کمتر کسی شنید 

تا قضاوت و یا احتمالاً از اسکوچیچ دفاع کند.

براي ورود VAR با فیفا مكاتبه كرديم
كامراني فر: ما مثل دختر گل  فروش هستيم!

خطري كه سرخ ها را تهديد مي كند
جدايي يحيي از پرسپوليس

 اسكوچیچ قولي در مورد 
ملي پوشان استقلال نداد 

تكذيب شايعه 

 خوشحالي انزلي چي ها
 از لغو بازي با پرسپولیس

ملوان، مهاجم ندارد

نظر سنجی
SURVEY

ركورد شكست
در نظرسنجی سایت خبرورزشی از شــما کاربران و مخاطبان صمیمی 
خواسته بودیم با توجه به قرعه کشی لیگ جدید، قهرمان را پیش بینی کنید 
که این نظرسنجی با مشارکت بالای شما  و حضور نزدیک به ۵۰ هزار نفر 
در نهایت باعث خلق یک رکورد جدید شد. جالب اینکه حدود ۵۰ درصد 
مخاطبان به قهرمانی پرسپولیس،  ۳۷ درصد به قهرمانی استقلال، ۶ درصد 
به سپاهان و حدود ۲/۵ درصد هم به فولاد رأی دادند. ضمن اینکه گزینه 

سایر تیم ها هم ۴/۵ درصد رأی آورد.

پيش بيني مهم در مورد آينده فوتبال 

تاجرئیسميشودوکيروشراميآورد!
انتخابات ریاســت فدراســیون فوتبال روز هشتم 
شهریور برگزار مي شود تا صندلي که پس از برکناري 
شهاب الدین عزیزي خادم خالي مانده، رئیس جدید 
خود را بشناســد؛ رئیسي که پروســه انتخاب آن 
سروصداي بســیار زیادي راه انداخته و حرف هاي 
فراواني پیرامون گزینش ســکاندار جدید فوتبال 
ایران بر ســر زبان ها افتاده اســت. از بحث تأیید 
صلاحیت ها گرفته تا پروسه هماهنگي با یکدیگر و 
البته انتقاداتي که به سوابق نامزد ها وارد شده است. 
در همین خصوص روز گذشته اطلاعات جالبي به 
دست  آوردیم که بد نیست شما هم در جریان آنها 

قرار بگیرید.
تاجرئيسميشود

اگرچه هنوز با قاطعیت نمي توان در مورد داستان 
انتخابات و روند گزینش نامزدها صحبت کرد ولي 
شواهد این گونه نشان مي دهد که مهدي تاج، رئیس 
سابق فدراسیون فوتبال ایران شانس زیادي براي 
احــراز مجدد ســمت مذکور دارد. رئیس ســابق 
فدراسیون که سال های گذشته در بزنگاه هاي مهم 

تاریخي آنها را در اختیار داشت. 
محرومشدنازجامجهاني

تیم ملي مــا در حالي راهي جام جهاني  ۲۰۱۸ 
روســیه شــد که مهدي تاج هدایت این تیم را 
بر عهده داشــت ولي مــا عملًا بــدون رئیس 

فدراسیون راهي این مسابقات شدیم! تاج چند 
روز پیــش از اعزام تیم ملــي در حالي که براي 
ملاقات با ملي پوشان راهي ترکیه شده بود، دچار 
حمله قلبي شد و در استانبول عمل جراحي کرد. 

بــا توجه به شــدت بیمــاري و دوران نقاهت، 
ملي پوشان بدون رئیس فدراسیون، ترکیه را به 

مقصد روسیه ترك کردند. 
انتقاداتفراوانبابتقراردادويلموتس

بدون هیچ شــک و تردیدي یکــي از مهمترین و 
بزرگترین انتقاداتي که به مهدي تاج مي شود، بحث 
قرارداد او با مارك ویلموتس و شکل عجیب انعقاد 
آن اســت. قراردادي که موجب شــد یک مربي 
ناکارآمد حالا بالغ بر ۳ میلیون یورو از فوتبال ایران 
طلبکار شــود و این پول گــزاف به راحتي هرچه 
تمام تر باید در اختیارش قرار بگیرد. جالب اینجاست 
که تاج در یکي از مصاحبه هایش مدعي شده بود 
ویلموتس را در حالي انتخاب کرد که در رتبه نهم 
مربیان جهان قرار داشت ولي کارلوس کی روش 
همان زمان عنوان هجدهم را در رنکینگ مورد نظر 

او مال خود کرده بود!
بازگشتکيروش

مهدي تاج در یکي از آخرین مصاحبه هاي خود با 
کنایه گفته است مربي ای را براي هدایت تیم ایران 
مي آورد که با او دو بار به جام جهاني  رفته ایم. این 
حرف عملاً نشان مي دهد او به دنبال فراهم کردن 
شرایطي است که کارلوس کي روش را برگرداند 
چون در میان مربیان فوتبال ایران تنها کسي که 
توانست دو بار با تیم ملي ایران راهي جام جهاني  
شــود، فقط کارلوس کی روش است و بس. البته 
این شرایط فعلاً وضعیتي است که روي کاغذ آمده 
و تا تبدیل شــدن به وضعیت عملي، راه درازي 

پیش رو دارد. 

دبیرکل فدراسیون فوتبال گفت: ما 
مثل دختر گل فروش هســتیم. 
حســن کامراني فــر دبیــرکل 
فدراسیون فوتبال در سمینار پیش 
فصــل داوران لیگ برتري گفت: 
صحبت هایي مطرح شده تا داوران 
لیســانس سیســتم کمک داور 
ویدئویي داشــته باشند. ما مثل 
دختــر گل فروش هســتیم و هر 
کاري اتفاق بیفتد حواسم مان به 
داوران اســت. تمام تلاش خود را 
براي انجام دادن بحث سیســتم 
کمــک داور ویدئویي و تجهیزات 
انجام دادیم. برخي مســائل مثل 
ماجرا هایــي که براي سیســتم 
کمک داور ویدئویي قبلي پیش آمد 

دســت ما نیســت اما مکاتبات، 
تلاش ها و رایزني هاي زیادي براي 
تجهیز ورزشگاه ها به این سیستم 
انجــام داده ایــم. در این بخش 
کوتاهي نکرده ایم و با فیفا مکاتبه 
شده و با یکي از پنج شرکت اصلي 
مذاکره کردیم. در این بحث مجوز 
هیئت رئیســه را مي خواهیم. به 
فغاني، منصوري و ابوالفضلي براي 
حضــور در جــام جهاني  تبریک 
مي گویم اما براي اینکه سایر داوران 
به چنین سطحي برسند، باید ابتدا 
لیســانس سیســتم کمک داور 
ویدئویــي بگیرند. ســه روز قبل 
اسپانسر داوران فدراسیون فوتبال 

مجدد مشخص شد. 

پرسپولیس شروع خوبي در فصل 
نقل و انتقالات داشــت و در همان 
روزهــاي ابتدایي بازیکناني چون 
مرتضــي  بیرانونــد،  علیرضــا 
پورعلي گنجي، ســعید صادقي و 
سروش رفیعي را به خدمت گرفت 
اما این روند ادامه خوبي نداشــت. 
روند تیم پرســپولیس در جذب 
بازیکن در روزهــاي اخیر نگراني 
کادر فني و حتي تماشاگران تیم 
پرسپولیس را به همراه داشت. تیم 
در خط حمله نیاز به جذب بازیکن 
باکیفیت دارد و تلاش هاي این تیم 
براي جذب علــي علیپور و کریم 
انصاري فرد به نتیجه منجر نشده 
اســت. یحیي گل محمدي از این 
موضوع خیلي ناراحت است و اگر 
پرسپولیس در روزهاي آینده نتواند 

بازیکن جدید به ترکیب تیم اضافه 
کند حتي ممکن است اردوي تیم 
را رها کند یا در صورت ابقا مسئولیت 
نتایج تیم را برعهده نگیرد. یحیي 
گل محمدي فصل گذشته با وجود 
نایب قهرمانــي در لیگ برتر مورد 
انتقاد تماشاگران تیم پرسپولیس 
قرار گرفت از این رو نمي خواهد در 
فصل جدید با باشگاه تعارف داشته 
باشد. او صبر مي کند و در روزهاي 
پایانــي نقل و انتقــالات در مورد 
حضور یــا ادامه حضــور خود در 
باشگاه پرسپولیس تصمیم گیري 
خواهد کرد. اگر باشــگاه بازیکنان 
مورد علاقه خود او در پســت هاي 
مورد نیاز را به خدمت بگیرد بدون 
شــک یحیي به حضــور خود در 

اردوي سرخ ها ادامه خواهد داد. 

دراگان اسکوچیچ روز پنج شنبه در جمع استقلالي ها حاضر شد و بازي این 
تیم برابر حریف آذربایجاني را از نزدیک تماشــا کرد. ســرمربي تیم ملي 
همچنین ملاقات کوتاهي هم با بازیکنان اســتقلال داشت و جلسه اي با 
ریکاردو ساپینتو سرمربي آبي پوشان پایتخت نیز برگزار کرد.  به موازات 
همین مسئله دیروز شایعه شده بود اسکوچیچ در مورد تعداد ملي پوشان 
اســتقلال وعده هایي داده و آنها را دلگرم کرده است! البته افراد نزدیک به 
فدراسیون و سرمربي تیم ملي با تکذیب قاطعانه شایعه مذکور اذعان کردند 
این حرف ها زاییده افکار برخي افراد در فضاي مجازي است اما در واقعیت 
فوتبال جایي ندارد چون هنوز مســابقات لیگ آغاز نشده و کسي کیفیت 
هیچ بازیکني را ندیده است بنابراین نمي توان وعده داد که بازیکني حتماً 
دعوت مي شــود. قطعاً اسکوچیچ اعتبار خود را بیشتر از هرکس دیگري 
دوست دارد و هرگز چنین وعده اي را نه تنها به استقلال بلکه به بازیکنان 

ملي پوش هیچ تیم دیگري نداده است. 

ملــوان انزلي تا دل تان بخواهد مدافع و هافبک دارد اما هنوز نتوانســته 
مهاجمي جذب کند و این موضوع بیش از پیش انزلي چي ها را نگران کرده 
است. ملوان با جذب مصطفي ناییج پور، مدافع میاني نفت مسجدسلیمان 
به عنوان سرباز هشــتمین خرید خود را هم انجام داد. از طرفي هواداران 
ملوان در فضاي مجازي به لغو بازي دوســتانه این تیم با پرسپولیس براي 
خداحافظي سیدجلال حسیني واکنش نشان دادند و ضمن گلایه از باشگاه 
پرسپولیس، ۸۰ درصد انزلي چي ها از لغو این دیدار خوشحال بودند. آنها 
مي گویند باشــگاه پرسپولیس با ارسال نامه اي به باشگاه ملوان، خواستار 

یک بازي شده بود و خودشان هم این مسابقه را لغو کردند. 

ادامه دارد

دلیــل درگیري ســرمربیان دو تیم 
نســاجي مازندران و هــوادار تهران 
مشــخص شــد. تیم هاي هوادار و 
نساجي در حال حاضر براي برگزاري 
اردوي پیــش فصل خــود در کمپ 
گرین پارك کارتپه استانبول حضور 
دارند. در این کمپ اتفاق عجیبي افتاد 
کــه منجر به درگیــري و زد و خورد 
حمید مطهري با ســاکت الهامي و 
عادل باباپور مربي تیم هوادار شــد. 
ظاهراً پزشک فصل گذشته نساجي 
که اکنون همزمان با حضور الهامي در 
هــوادار در ایــن تیم فعالیــت دارد 
همچنان با باشگاه قائمشهري قرارداد 
دارد. مطهري در گفت وگو با این  فرد 
خواســتار بازگشــت وي به نساجي 
مي شــود و همین  امر زمینه ســاز 
درگیري الهامي و باباپور با سرمربي 

فعلي نساجي شد. پس از صحبت هاي 
مطهري بــا این پزشــک، الهامي و 
دســتیارش به ســرمربي نساجي 
حمله ور شده و در ادامه برخي اعضاي 
تیم مازندراني هم وارد این درگیري 
شــدند. ظاهراً مطهري و عوامل تیم 

نساجي قصد دارند پس از این درگیري 
از الهامي و باباپور به کمیته هاي اخلاق 
و انضباطي شــکایت کــرده و حتي 
شکایت خود را نسبت به سرمربي و 
مربي فصل قبل این تیم به دادسراي 

عمومي نیز تقدیم خواهند کرد. 

ادعای ايرانجوان: پورتو خواهان مصالحه شده است 
شكايت باشگاه ايراني از پورتو

با تصمیم فدراســیون جهاني فوتبال پنجره نقل و 
انتقالاتي باشگاه پورتو پرتغال به دلیل عدم پرداخت 
مطالبات باشگاه ایرانجوان بوشهر بسته شد. پیش از 
این و در سال ۱۳99، باشگاه ایرانجوان در مکاتبه با 
فیفا خواهــان دریافت مکانیزم حق رشــد مهدي 
طارمي شــده بود و فیفا نیز حکم به پرداخت حدود 
۱۱۰ هزار یورو به باشــگاه بوشهري داد. با این حال 
تعلل باشــگاه پرتغالي در پرداخت این مبلغ، باعث 
بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتي پورتو شده است. 
عطا وزیري سرپرســت ایرانجوان بوشــهر در این 
خصوص اظهار داشت: پنجره نقل و انتقالاتي باشگاه 
پورتو به دلیل مکانیزم مشارکت بسته شده، حق رشد 
در فوتبال وجود ندارد، در واقع حق آموزش است اما 
مکانیزم مشارکت جریان دیگري دارد. فکر مي کنم 
اولین باشــگاه ایراني باشیم که توانسته این حکم را 
بگیرد. البته داماش گیلان هم این حکم را گرفت اما 
چون منحل شد، مبلغ پرداخت شده در فدراسیون و 
براي تیم هاي پایه هزینه مي شود. وي افزود: ما سال 

۱۳99 براي گرفتن این رأي اقدام کردیم و حکم هم 
همان سال صادر شد اما چون باشگاه پورتو این پول 
را پرداخت نکرد، پنجره این باشگاه پس از احراز عدم 
پرداخت پول براي فیفا، بســته شد. از طریق سامانه 
TMS متوجه این اتفاق شــدیم که براي فدراسیون 
فوتبال هم ارسال مي شــود. از طرفي باشگاه پورتو 
نامه اي را به فدراســیون داده و اعلام کرده با توجه به 
اینکه دسترسي به باشگاه ایرانجوان امکان ندارد، از 
این طریق به اطلاع ما برســد. فدراسیون فوتبال در 
تاریخ ۲۸ تیر درخواست پورتو را به ما اعلام کرد که 
باشگاه پورتو خواستار مصالحه براي باز شدن پنجره 
نقل و انتقالاتي شــده و اعلام کرده که این پول را در 
اسرع وقت پرداخت مي کند تا ما رضایت بدهیم. این 
مبلغ در ابتدا حدود ۱۱۰ هزار یورو بوده و فکر مي کنم 
الان به دلیل تأخیر در پرداخت بیشتر شود. زماني که 
پول به حساب باشگاه بنشیند، از طریق وکیل خودمان 
در سوئیس رضایت مان را اعلام مي کنیم تا اقدامات 

لازم براي باز شدن پنجره پورتو انجام شود. 

 هدف من و بیرانوند
 یکـی است 

گوهری: عاشق رقابت هستم 
اما توأم با احترام

بر اســاس تصمیم جدید فدراســیون فوتبال هر ۶ نامزد 
ریاست فدراسیون فوتبال در انتخابات ۸ شهریور شرکت 
خواهند کرد. البته کمیته بدوي انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبال ســه نامزد را براي شــرکت در انتخابات رد کرد؛ 
واعظي آشتیاني، آخوندي و اســدي که ۵ امضا از مجمع 
عمومي را به فدراسیون فوتبال ارائه نداده بودند. این موضوع 
به هر ســه نامزد ابلاغ شد اما دبیرکل در نامه اي به کمیته 
استیناف از این کمیته خواسته به هر سه نامزد ۴۸ ساعت 

براي تکمیل مدارك خود وقت بدهد. در این صورت هر ۶ 
نامزد مي توانند در انتخابات ریاســت فدراسیون فوتبال 
شرکت کنند مگر اینکه نتوانند ۵ امضا از مجمع عمومي به 
دست بیاورند.  دبیرکل فدراسیون فوتبال این خبر را تأیید 
کرد و گفت: »هیچ کدام از عزیزاني که ثبت نام کرده اند براي 
ریاست فدراسیون تا این لحظه نه رد شدند و نه تأیید. بعضي 
از عزیزان در پرونده اي که ثبت نام کردند یکسري مدارك 
نداشتند و ما هم نامه رسمي زدیم که مدارك شان را کامل 

کنند و دو روز فرصت دارند. اجازه بدهید تا استیناف نظرش 
را بدهد و ۲۱ روز قبل از مجمع اعلام خواهد شــد. کمیته 
استیناف کاملًا مستقل است و هر تصمیمي بگیرند براي 
فدراسیون قابل اجراست.« با توجه به نظرات کامراني فر و 
گرفتن وقت ۴۸ ساعته از کمیته استیناف براي اینکه سه 
نامزد یادشــده مدارك خــود را تکمیل کنند پیش بیني 
مي شود انتخابات ریاست فدراســیون فوتبال شهریور با 

حضور همه نامزدها برگزار شود. 

 تصمیم جالب و جديد 
فدراسیون فوتبال

هر 6 نامزد وارد انتخابات 
رياست فدراسیون 
فوتبال مي شوند
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